



Piagam Tanggungjawab Sosial Korporat Imerys

Di Imerys, kami menghormati dunia tempat kami beroperasi. Kami komited terhadap peranan kami dalam masyarakat, untuk memenuhi kewajipan urus niaga kami kepada negara dan masyarakat tempat kami menjalankan perniagaan, serta bertindak sebagai pengurus alam sekitar yang bertanggungjawab. Kami berhasrat untuk membawa semua individu bersama membawa cita-cita bersama untuk terus meningkatkan produk dan proses kami, hubungan kami dan kami untuk bertindak sebagai satu kekuatan ke arah perubahan positif dan menyumbang kepada pembangunan mampan melalui program **SustainAgility** Tanggungjawab Sosial Korporat Kumpulan kami.

Di bawah Piagam Tanggungjawab Sosial Korporat ini kami komited untuk:

Memperkasakan warga kami

- **Memastikan bahawa kesihatan dan keselamatan diutamakan** dengan membangunkan dan terus menambah baik budaya dan sistem kesihatan dan keselamatan kami dengan semua rakan kongsi kami untuk mencapai tempat kerja bebas kecederaan.
- **Membangunkan Modal Insan kami** dengan menghormati hak asasi manusia dan amalan buruh yang diiktiraf di peringkat antarabangsa seperti yang tertera dalam Tatakelakuan Perniagaan dan Etika kami, melabur dalam bakat dan kemahiran pekerja kami, terlibat dalam dialog sosial yang membina dan memupuk budaya kepelbagaian tempat kerja dan pemasangan berdasarkan saling hormat menghormati.

Menjaga planet kita

- **Bertindak sebagai pengurus alam sekitar yang bertanggungjawab** dengan menilai risiko alam sekitar dan terus meningkatkan langkah-langkah kawalan untuk mengurangkan kesan alam sekitar yang buruk, memaksimumkan penggunaan sumber semula jadi yang cekap dan memulihara dan mewujudkan nilai kepelbagaian biologi.
- **Mengurangkan kesan perubahan iklim** menerusi pelaksanaan strategi perubahan iklim jangka panjang untuk menyokong komitmen antarabangsa dan sasaran global.

Membina demi masa depan

- **Memastikan Tatakelakuan Perniagaan teladan** dengan mengekalkan piawai-piawai tertinggi tadbir urus korporat, menghormati dan melaksanakan amalan operasi yang adil, memastikan rangkaian pembelian yang bertanggungjawab dengan semua rakan kongsi kami dan melibatkan diri dengan masyarakat-masyarakat setempat untuk mewujudkan nilai bersama khususnya melalui pembangunan pendidikan dan kemahiran.
- **Melakukan inovasi menerusi Pengurusan Produk kami** dengan menilai kelestarian produk, proses dan perkhidmatan kami untuk menyumbangkan penyelesaian kepada masyarakat.



Kami akan pastikan semua pihak yang berkepentingan maklum terhadap objektif kami dan keputusan yang praktikal daripada komitmen kolektif kami, sentiasa mengkaji prestasi Tanggungjawab Sosial Korporat kami dalam kitaran penambahbaikan yang berterusan.

Alessandro DAZZA
Ketua Pegawai Eksekutif
17 Februari 2020

